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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:110 Torskkvoterna i Östersjön

I september frågade jag statsrådet om hur han kan garantera att regeringen inte 
accepterar att kvoterna för torskbeståndet sätts på en högre nivå än vad 
internationella havsforskningsrådet Ices rekommenderar. Statsrådet svar var 
bland annat att han fortsatt kommer att verka för en långsiktigt hållbar 
förvaltning av torsken i Östersjön, grundat på Ices råd för 2018 för de två 
torskbestånden.

Den 10 oktober meddelades att EU-länderna till slut hade enats om nästa års 
fiskekvoter i Östersjön. Resultatet blev att torskfisket i västra Östersjön lämnas 
oförändrad, medan kvoterna i östra Östersjön sänks med åtta procent. Det är 
långt ifrån de kvoter som Ices föreslog, om en sänkning med en tredjedel i östra 
Östersjön och med över hälften i västra Östersjön.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Hur avser statsrådet att agera för ytterligare sänkta torskkvoter i Östersjön?

………………………………………

Isabella Hökmark (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-07
Besvaras senast
2017-11-21


